
FÖRÄLDRAMÖTE 23/8 2018 JAS-LAGET 

Arenan Idrottshuset 18.45-20.45 

1. Träningstider 
	 

	 Kommande säsong kommer träningstiderna vara enligt följande:

	 	 - Måndagar 20-22 Stadsgården

	 	 - Onsdagar 20.30-22 Stadsgården

	 	 - Torsdagar 17.00-19.15 D-hallen


2. Försäsongsmatcher/cup/serie: 
Vi har 6 st försäsongsmatcher inbokade varav en är spelad.


	 	 - Linköping (b) 19/8

	 	 - Östra SK (h) 27/8

	 	 - Fröjered (b) 2/9

	 	 - Tranås (b) 8/9

	 	 - Växjö (h) 9/9

	 	 - Fagerhult/Habo (b) 19/9


	 Vi kommer även spela Fatpipe Invitation Cup i Linköping den 14-16/9. Mer info om denna 	
	 kommer senare.


	 Laget kommer att delta i två serier under säsongen. Dels så är Juniorallsvenskan F dam 	
	 och damjunior 19. Seriepremiärerna är 22/9 borta mot Backadalen (jas) resp. Ryds SK 	 	
	 (dj19) borta den 20/10.


	 Vi diskuterade även om det fanns intresse att åka till Gothia cup 3-6/1 även denna säsong 	
	 och det fanns det. Vi har en liten mindre trupp att tillgå denna gången eftersom 7 st 	 	
	 spelare kommer att representera Småland på distrikslags-SM som är samtidigt som 	 	
	 cupen. Vi kom överens om att anmäla oss i klassen flickor 16. Vi har även 3-4 st tjejer 	 	
	 födda 01 som kommer att vara med i truppen som överåriga. Man får spela med max två 	
	 st överåriga per match men antalet överåriga i truppen finns det ingen övre gräns för.


	 Vi kom till beslut om att även nästa år åka till Prague Games. Daniel Pettersson undersöker 
	 priser, hotell och tillgänglighet med bussar. Cupen är även nästa år under v 28. 	 

	 Åldersklasserna är inte satta än.


3. Truppen/resor 

Truppen består denna säsong av 26 st spelare. 7 st födda 2001, 12 st födda 2002 och 7 st 	
	 födda 2003. Vi har fått två nyförvärv: Moa Edgren ifrån Vimmerby och Ida Nilsson ifrån 	 	
	 Ljungby. 


	 Resor i jas-serien kommer att ske med minibussar och även 2-3 st längre bortamatcher i 	
	 dj19 serien. Det diskuterades även om man skulle hyra en buss så att laget och föräldrar 	
	 kan åka ihop. För att täcka upp för kostnaden så föreslogs det att det skulle läggas en 	 	
	 peng för detta. Max undersöker detta vidare med styrelsen om det är möjligt.


4. Sekretariat/kassa/kiosk/fotografering 

	 Vi fick in flera föräldrar som vill hjälpa till vid matcherna. Det beslutades att vi ska 4 st som 	
	 ska sitta i sekreteriatet per match. De som anmälde sig att hjälpa till var: Sussi, Anna-	 	
	 Karin, Jörgen, Fredrik A, Magnus, Ola, Peter, Ulf, Fredrik H och Christian.

	 

	 Kassör även denna säsong blir Sofie. Kontonummer finns på hemsidan. Anders K kommer 
	 numera även ha tillgång till kontot efter krav ifrån styrelsen.




	 

	 Vi kan däremot inte ha någon kiosk denna säsong eftersom våra matcher kommer att 	 	
	 spelas i Idrottshuset. Det kom förslag om att vi skulle ta inträde men vi kom senare fram till 
	 att vi ska ställa fram en ask där man kan ge ett bidrag till laget med en valfri summa.

	 

	 Det kom även fram önskemål om att få någon att fotografera och filma matcherna. Helen 	
	 skulle kolla med Jonas om han var intresserad av att fota och lägga in på hemsidan. Linda 	
	 hade en go-pro kamera som skulle kunna användas för att filma matcherna.


5. Träningsavgifter/styrelse 

Vi hade även bjudit in ordföranden i innebandysektionen Stephan Knuthas för att informera 
	 om läget i föreningen. Han berättade att det är höga kostnader att driva en förening med 	
	 två seniorlag och två juniorlag. Föreningen har stora kostnader för hallhyror, domare och 	
	 resor. Detta har medfört att det kommer att bli högre träningsavgifter till kommande 	 	
	 säsong. För vårt lag blir det 3000 :-. Detta ska betalas in senast den 2/9 till lagkontot 	 	
	 märkt med spelarens namn. Man kan även sänka sin träningsavgift genom att sälja 	 	
	 Hemmavinsten. För varje såld lott så sänker man sin avgift med 400 kr. Om man 		 	
	 väljer detta så skicka mail till rs.simonsson@outlook.com och skriv vem som står på 	 	
	 lotten. Detta måste vara registrerat senast 30/9 på hemmavinsten.se


	 Stephan informerade även om att alla spelare denna säsong ska sälja minst tre st 	 	
	 Restaurangchanshäften. All försäljning utöver detta tillfaller laget.


	 Alla ska även betala medlemsavgift. Inbetalningskortet för detta skickas ut av 	 	 	
	 huvudföreningen och betalas inte samtidigt som träningsavgiften.


6. Sponsring/försäljning 

För att börja bygga upp en lagkassa så diskuterades diverse olika upplägg men vi kom 		
	 fram till att vi ska börja sälja NewBody ganska omgående och även ljusförsäljning senare i 	
	 höst. Ansvarig för detta är Lotta K.


	 Sponsring togs även upp under mötet. Det är sponsorer på väg in. Delar av detta 	 	
	 kommer användas för att köpa in vinterjackor till spelarna och utprovning kommer att ske 	
	 under kommande vecka. 


/Daniel, Max, Stefan och Anders 
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